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1 Avstämning ang. regeringens budgetproposition 2024 

Diskussion 
 
 

Jan-Eric Sundgren informerade om innehållet i regeringens 
budgetproposition för 2024 som överlämnades till riksdagen igår. 

Det nämns inget speciellt om Euro-HPC eller NAISS i 
budgetpropositionen. Det som nämns är medlemsavgiften till det 
gemensamma företaget för Euro-HPC på 25 000 000 kr för 2024 men 
detta handlar inte om NAISS. Det som kan vara av relevans för NAISS är 
de 25 000 000 000 kronor för 2025–2034 som skall gå till VR:s 
framtida anslag inklusive tidigare åtaganden. 

Jan-Eric tillsammans med LiU:s rektor Jan-Ingvar Jönsson planerar att 
träffa Katarina Bjelke, generaldirektör för Vetenskapsrådet, för att 
klargöra medfinansieringen av Arrhenius från VR-sida. Det är även 
viktigt att prata med Magnus Friberg som är NAISS handläggare på VR. 

Samtidigt är det viktigt att hålla kontakten med KAW, Knut och Alice 
Wallenbergs Stiftelse. Det är nu ännu viktigare att genomföra det 
planerade möte med Sara Mazur som tillträder som verkställande 
ledamot i KAW från och med årsskiftet samt med Pontus de Laval som 
idag är senior rådgivare på KAW. 

Jan-Eric nämnde också EU-programmet ”Industri digitalisering” som 
en av möjliga vägar för att få extra finansiering till Arrhenius. 

Styrelsemedlemmarna höll med Jan-Eric om vikten av att träffa VR och 
sedan träffa KAW och att detta görs så fort som möjligt. 
 
 

2 Kommande möten 

 Torsdag      2023-10-12      kl. 12:00-13:00      Digitalt 
Onsdag       2023-10-25      kl. 12:00-13:00      Digitalt 
Onsdag      2023-11-29        kl. 12:00-13:00      Digitalt 
Onsdag       2023-12-13       kl. 12:00-13:00      Digitalt 

Eftersom det inte gick att hitta någon tid för ett halvdagsmöte i 
Stockholm i oktober-november, kommer Anna att skicka en ny Doodle 
med förslag på mötestid i november, december alt. januari med start 
från kl. 15:00. 

 


